
Jaarverslag 2022/2023 
Het seizoen 2022/2023 was gelukkig een seizoen zonder onderbrekingen, de 

lockdowns zijn achter de rug en keren hopelijk ook nooit meer terug.  

We konden eindelijk weer een normaal volledig seizoen voetballen en in de 
kantine de wedstrijd evalueren onder het genot van een hapje en drankje. 

Eigenlijk was alles weer normaal. Mede door de inzet van de vele vrijwilligers is 

de organisatie rondom de wedstrijden en accommodatie ook weer goed 

geslaagd. Zoals eerder gezegd, zonder vrijwilligers geen voetbal, drankje of 
hapje. 

 

 
 
Dank voor ieders inzet!!! 

Tijdens een groots vrijwilligersfeest, SO Soest Live, op 15 april 2023, 

georganiseerd door een aantal leden van de voetbalkampcommissie, zijn alle 

vrijwilligers in het zonnetje gezet en bedankt voor hun inzet.  
 

Bestuur 

Het bestuur had een roerig seizoen. Tijdens de ALV van 28 oktober 2022 gaf Leo 
Rauch te kennen te stoppen al jeugdvoorzitter en als bestuurslid. Na jaren 

trouwe dienst was dit voor ons als bestuur, maar ook voor de leden een 

plotselinge en dus verrassende move. Tijdens de ALV las voorzitter Ries de Jong 
de motivatiebrief (nog te lezen op onze website) van Leo voor waarin hij aangaf 

niet meer als bestuurslid/jeugdvoorzitter te willen optreden. De strekking was 

dat Leo met zijn opstappen een signaal wilde geven dat vrijwilligerstaken en 

bestuurstaken niet zo vanzelfsprekend zijn als sommige leden wel denken. De 
vergadering stelde in de persoon van Peter Beijer voor om Leo te bevorderen van 

Lid van Verdienste naar Erelid van SO Soest. Dit werd met luid applaus 

aangenomen. Later, tijdens de nieuwjaarsreceptie ontving Leo zijn verdiende 
speld. Gelukkig is Leo nog altijd in diverse functies actief voor SO Soest. 

 

Michiel Heijmans heeft vanuit het hoofdbestuur in eerste instantie tijdelijk vol 
elan en kunde Leo’s taken als jeugdvoorzitter overgenomen en de latere 

definitieve opvolger Razzo van Dam wegwijs gemaakt binnen het jeugdbestuur. 

Michiel Heijmans en Ian Verwoerd namen in januari 2023 afscheid als 

bestuurslid. Beide bestuursleden hadden ieder voor zich moverende redenen om 



hun bestuurstaken neer te leggen.  

 
 

Al met al roerige tijden 

voor het hoofdbestuur. 
Gelukkig was de rol voor 

jeugdvoorzitter snel 

ingevuld door Razzo van 

Dam en vonden we even 
later in Koen Dessens een 

nieuwe vicevoorzitter en 

contactpersoon 
breedtesport en later met 

Jasper Kuperus een nieuw 

bestuurslid voor de 
accommodatie. Tijdens de 

buitengewone 

ledenvergadering van 5 

juni  werd op gepaste wijze afscheid genomen van Ian en Michiel. De nieuwe 
bestuursleden Razzo, Koen en Jasper werden officieel benoemd met applaus van 

de aanwezige leden. 

Het bestuur bij de start van het seizoen 23/24 bestaat uit; 
- Ries de Jong, voorzitter en bestuurslid sponsorcommissie 

- Koen Dessens, vicevoorzitter en bestuurslid breedtesport 

- Sanne van den Berg, secretaris 
- Paul Hilhorst, penningmeester 

- Razzo van Dam, voorzitter jeugd 

- Peter van Loon, technische commissie senioren 

- Jasper Kuperus, bestuurslid accommodatie 
 

Tijdens de algemene ledenvergadering 

van 28 oktober 2022 werd Marcel 
Weldink lid van verdienste voor SO 

Soest. Hij was of is wedstrijdsecretaris, 

bestuurslid, barlid, scheidsrechter, leider 

bij het voetbalkamp. Marcel is overal 
inzetbaar, klaagt nooit en doet veel. 

 

  
 

Statuten vernieuwd 

Tijdens de buitengewone ALV is tevens 
gestemd voor goedkeuring nieuwe statuten. De oude statuten dateren uit 1994, 

tijd om deze te updaten, maar ook genoodzaakt door de nieuwe wetgeving 

inzake de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersoon (WBTR) die is ingegaan per 1 

juli 2021. De nieuwe statuten, met als leidraad de KNVB-richtlijnen, zijn 
in samenwerking met notaris Marije Bruning van notariskantoor Jager Bokdam 

De Visser opgesteld. Omdat tijdens de buitengewone ALV van 5 juni 2023 geen 

2/3 van de leden aanwezig was, is in een extra ALV van maandag 19 juni 2023 
alsnog goedkeuring verkregen. 

 

 



Speerpuntenseizoen 2022-2023 

In het seizoen 2022/2023 hebben we gewerkt aan een aantal speerpunten ter 
clubbrede verbetering van SO Soest. Hieronder een beknopt overzicht van die 

speerpunten en de uitvoering hiervan. Op de ALV van seizoen 2023/2024 op 30 

oktober 2023 worden nieuwe speerpunten gepresenteerd. 
 

- Nieuw beleidsplan 2023 - 2026 

SO Soest heeft een sportieve aantrekkingskracht op de 

Soester bevolking. Met ruim duizend leden is SO Soest 
de grootste voetbalvereniging in de gemeente Soest. 

Tellen we de vrijwilligers, directe familie van de leden, 

sponsors en toeschouwers hierbij op dan kunnen we 
stellen dat SO Soest een grote maatschappelijke 

betekenis heeft. 

SO Soest wil deze maatschappelijke betekenis op een 
goede en inspirerende wijze invullen, door een 

omgeving te creëren waar (jonge) spelers (zie ons 

breedte-aanbod) zich kunnen ontwikkelen op 

voetbaltechnisch en/of sociaal gebied en waarin ook 
niet-voetballers zich welkom voelen om op een andere 

wijze te komen genieten van of bij te dragen aan het 

voetbalspel.   
Met het nieuwe het meerjarenbeleidsplan van SO Soest voor de periode 2023 – 

2026 heeft de club haar richting bepaald naar haar 100-jarig bestaan. Dit is een 

mooi ijkpunt om te zien waar we dan staan met de club. Met de volgende link 
kan je het beleidsplan nog eens doorlezen  Beleidsplan 

 

Jeugd  

Het seizoen 2022/2023 begon onder leiding van jeugdvoorzitter Leo Rauch. Leo 
heeft jarenlang met veel intensiteit de jeugdopleiding kleur gegeven, gedreven 

en met oog voor vele details. Leo was en is gewoon een vrijwilliger van de club, 

hij deed alleen zoveel als vrijwilliger dat mensen dachten hem te kunnen 
aanspreken voor van alles en nog wat, tot persoonlijke zaken aan toe. Dit trok 

Leo zich heel erg aan en vlak voor de ALV besloot hij zijn functie als 

jeugdvoorzitter neer te leggen. Een schat aan ervaring werd tijdelijk opgevangen 

door Michiel Heijmans, hij heeft zoveel mogelijk de lopende zaken waargenomen 
aangaande de jeugd. Begin 2023 is er na verschillende gesprekken een nieuwe 

jeugdvoorzitter gevonden in de persoon van Razzo van Dam. Razzo viel met zijn 

neus in de boter aangezien de JC bezig was met de update van het TJP-plan. 
Samen met de technische input van de HJO’s en Leo Venhuizen is gekeken naar 

een plan voor de komende jaren, voornamelijk gericht op ontwikkeling richting 

de toekomst. Plezier en ontwikkeling voor alle jeugdspelers is de blauwe draad 
die we willen volgen. 

 

Het seizoen eindigde met het zeer geslaagde 37ste voetbalkamp, met dit jaar als 

thema het voetbaltheater. Wederom weer vier geslaagde dagen voor ruim 360 
jeugdleden. 

 

Op 10 en 11 juni was het Yourlease Internationaal toernooi met als winnaar Ajax 
en SO Soest verdienstelijk 12e werd, boven clubs als FC Utrecht en FC Twente! 

 

https://static.reto.media/sosoestnl/upload-2023/meerjarenbeleidsplan_pb3maart-2023.pdf


 
 

Aan het eind van dit seizoen nemen we in de JC afscheid van Antoinette van 

Eeten, Simone Marquardt, Wim Oosterveld en Michel Veldhuizen.  
Gelukkig zijn er ook twee nieuwe leden te noemen; Natascha Driessen en Dirk 

van der Werff 

 
In de zomer zijn we volop aan de slag gegaan met het ballenhok, Henk van 

Loenen heeft allemaal afzonderlijke hokken gemaakt, het probleem met de vele 

ballen die verdwenen of van elkaar werden geleend moest worden opgelost en 
gereduceerd worden, Henk heeft afzonderlijke hokken gemaakt, Trainers hebben 

nu ieder een eigen hok met een eigen slot met cijfercode. 

Het seizoen 2023/2024 begon met een enorme groei aan jeugdleden, de 

aantallen bij de O 8/9/10 en 11 zijn overweldigend. 
Ieder jaar zijn we weer afhankelijk van veel vaders en moeders die als vrijwilliger 

training geven, coachen en begeleiden. Meestal krijgen we dat weer voor elkaar. 

 
Ook dit jaar natuurlijk weer onze blauwe leeuwen en -welpen, de start van iedere 

carrière, het blijft een succes om deze groepen al mogelijkheden te geven. 

 

Aflopen seizoen was dus roerig en mede door de jeugdcommissie bestaande uit 
Antoinette van Eeten, Simone Marquardt, Wim Oosterveld, Melanie Floor, Connie 

Hilhorst, Michel Vlaswinkel en Michel Veldhuizen toch heel mooi afgesloten 

waarvoor speciale dank! 
 



 

 
Verder wil de jeugd de scheidsrechters bedanken 

die vaak iedere zaterdag hun bijdrage leveren en 

soms wel twee keer. Martin Faasse probeert de 
lijst iedere week weer kloppend te krijgen. Met 

het groeiende aantal leden en de teams die 

groeien zoeken we uiteraard meer 

scheidsrechters, het zou mooi zijn wanneer zich 
nog scheidsrechters aandienen. 

 

Kortom, de jeugd groeit en wij moeten mee 
daarom blijft de behoefte aan vrijwilligers groot 

in welke hoedanigheid ook! 

 

 

KNVB Kwaliteit en Performance Programma 

SO Soest heeft het afgelopen seizoen de certificering voor het KNVB Kwaliteit en 

Performance Programma ontvangen. Deze certificering werd uitgereikt door 
KNVB-ambassadeur Sipke Teijema. De certificering geldt tot en met 2026, 

waarmee SO Soest officieel erkend wordt als een Kwaliteit en Performance club. 

Hiermee wordt SO Soest officieel erkend als ‘Lokale Jeugdopleiding vanuit het 
Kwaliteit & Performance programma van de KNVB en NMC Bright. Dit betekent 

dat de vereniging voldoet aan de strenge eisen die gesteld worden aan 

jeugdopleidingen. 

Bij SO Soest is John Hoebe 

de projectleider van het 
KNVB Kwaliteit en 

Performance Programma. 

Het project werd 
oorspronkelijk opgestart 

onder leiding van Leo 

Rauch, gevolgd door 
Michiel Heijmans. Zij 

werden ondersteund door 

Thijs Janmaat, René Kaats 

en Timo van Rossenberg. 
Het bestuur van SO Soest 

is dankbaar voor het 

behalen van de 
certificering en bedankt 

alle betrokkenen die achter 

de schermen hebben 
gewerkt om dit succes te 

realiseren.  

 

 

https://static.reto.media/sosoestnl/kwp.2023/cached/7ea8c138f8efbb76_kwp1.jpg


 

Seniorenselectie 

Voor het eerste team onder leiding van de hoofdtrainer Bas Dreef en assistent-

trainer Arjan Hoeffnagel werd het een zeer spannend seizoen. In de eerste 
seizoenshelft tot de winterstop werden de nodige complimenten over het spel bij 

de tegenstanders opgehaald, maar helaas maar erg weinig punten. In vrijwel 

elke wedstrijd deed Soest goed mee, maar het resulteerde slechts in drie 
overwinningen en twee gelijke spelen. Met als resultaat een plek in de 

degradatiezone. 

Nu was dit het eerste seizoen van de ‘versterkte degradatie’, wat inhoudt dat er 
drie directe degradanten zijn en drie teams naar de nacompetitie gaan. Dus de 8e 

plek was de eerste veilige plek, en dat was gezien de jonge en onervaren selectie 

ook het doel voor het eerste team dit seizoen. NB: voor het seizoen 2023/2024 

biedt de negende plek de ‘veilige status’.  

Met in het achterhoofd het goede spel en de stijgende lijn voor de winterstop 

werd de tweede seizoenshelft aangevangen met het binnenhalen van de nodige 
punten. Eind maart zag de stand er zeer positief uit, waarbij Soest dicht naar de 

veilige 8ste plek geklommen was. Maar ondanks het goede spel werd er 

vervolgens toch te veel (laat) puntverlies geleden, tegen onder andere DCG en 

ROAC, waardoor het eind april toch weer billenknijpen werd. 

Na de overwinning op 

Altior werd duidelijk dat 

Soest het in eigen hand 
had. Een overwinning in 

de laatste uitwedstrijd 

tegen Sporting’70 zou 
Soest naar de veilige 8e 

plaats brengen. Maar voor 

Sporting gold dat niet 
verliezen hen op de 8ste 

plek zou houden. Dit 

maakte de wedstrijd extra 

spannend, het was erop 
of eronder v oor beide 

teams. 

 

 



Met de steun van zeker 400 SO 

Soest fans leek het wel alsof SO 
Soest een thuiswedstrijd speelde, 

compleet met vlaggen en 

vuurwerk. SO Soest kwam al snel 
op 0-1 en bleef goed voetballen 

en overklaste uiteindelijk 

Sporting’70 met 1-5, waardoor 

het klassebehoud gerealiseerd 
werd. Het was dus tot op de 

laatste wedstrijd spannend. De 

complimenten gaan naar de 
spelers, zij hebben als team een 

goed seizoen gedraaid, waar er 

voetballend continu een stijgende 
lijn te zien was. De staf verdient een even -grote pluim, de spirit van het team is 

er meerdere keren weer ingebracht ondanks de nodige teleurstellingen 

gedurende het seizoen. 

 

Voor het 2e team was het een heel vervelend seizoen. Door late afzeggingen aan 
het eind van het vorige seizoen en veel blessures was er de eerste seizoenshelft 

een constant tekort aan spelers, waardoor spelers van de O23-1, O23-2, het 3e 

en ook zaterdag 2 met grote regelmaat hebben moeten bijspringen. Dat hebben 

ze uitstekend gedaan, maar duidelijk was dat dit gedurende de 2e seizoenshelft 
niet zo door kon gaan. Dit zou een roofbouw plegen op alle spelers, aangezien zij 

vaak 1,5 tot 2 wedstrijden per weekend moesten spelen, eerst met het eigen 

team en vervolgens ook nog met het 2e. Half december is de knoop doorgehakt 
en besloten om het 2e terug te trekken uit de competitie. Iets wat niemand 

wilde, maar er was gewoon geen keus.  

SO Soest is dit seizoen met een grotendeels nieuw O23-1 team verdergegaan 
aangezien veel spelers naar het 1e waren doorgestroomd en er een groot aantal 

JO19-1 spelers nieuw bij zijn gekomen. De O23-1 speelde tot de kerst een 

volledige competitie in de 3e klasse en deze werd knap afgesloten met behoud 



van de 3e klasse. Ondanks een aantal stevige nederlagen tegen de teams van 

o.a. Spakenburg en Roda wist onze O23-1 voldoende punten bij elkaar te 

sprokkelen om in de middenmoot te eindigen.  

In de 2e seizoenshelft bleek dat het in de winterstop permanent doorschuiven 

van een aantal spelers naar het 1e team de kwaliteit bij de O23-1 te veel 
aangetast had. Er werden niet veel punten behaald en helaas werd daarmee 

degradatie naar de 4e klasse een feit.  

De degradatie is vooral voor de spelers vervelend, maar de doelstelling om meer 

Soester spelers in het 1e te krijgen is er wel mee behaald. De O23-1 is daarmee 

weer een uitstekend opleidingsteam gebleken. Komend seizoen kan de O23-1 

weer gaan voor promotie naar de 3e klasse. 

 

Senioren niet selectie 
Het afgelopen seizoen hadden we naast de twee selectie teams nog 8 niet 

selectie teams op zaterdagen zondag, bestaande uit:  

- SO Soest 3 

- SO Soest 4 

- SO Soest 5  

- SO Soest 45 + 

- SO Soest O23-2 

- Zaterdag 2 

- SO Soest VR 1 

- SO Soest G1 

Ondanks dat de zondag elftallen wat aan het afnemen zijn is de sfeer en plezier 

bij de diehard zondag senioren elftallen er niet minder om. Er wordt nog steeds 
met heel veel plezier op de woensdagavonden getraind en zondagen gevoetbald 

en ondanks de wisselende resultaten werd er elk week volop gestreden om de 

punten bij zowel de zaterdag elftallen als op de zondag.  

Daarnaast zijn wij op SO Soest bezig om het zondag voetbal weer een beetje te 
promoten en nieuwe leven in te blazen, wetende dat SO Soest 1 vanaf volgend 

seizoen op zaterdag gaat voetballen. De Vrouwen 1 spelen inmiddels al op 

zaterdag. Daarnaast is de Zaterdag 2 gestopt maar daar hebben wij inmiddels de 
O23-3 voor terug gekregen.  

Op de vrijdagavonden werd er ook volop gevoetbald door de volgende elftallen:  

- SO Soest 30+ VR 

- SO Soest VR18+ 

- SO Soest 45+ 

- SO Soest 35+ 

Deze teams spelen 7 tegen 7 op half veld in een poule van ongeveer 5 teams, en 
dan met name in de regio Utrecht.  Om de 3 weken ben je op vrijdagavond te 

gast bij een club in de regio met volop spelplezier en gezelligheid na afloop.  Een 

echter aanrader voor iedereen om je hierbij aan te sluiten voor zowel de mannen 
als voor de vrouwen! 

In de zaal konden we nog genieten van de twee Soester teams. De beide heren 

teams streden wekelijks om de punten. Helaas is zaal 2 gestopt dus is alle hoop 
op een goed resultaat dit jaar is gevestigd op Zaal 1 die ook nog eens een klasse 

hoger zijn gaan voetballen.  



 

Het seizoen is zoals elk jaar in stijl afgesloten met het Bas Bakker toernooi. Het 
toernooi werd voor de tweede keer gespeeld op een zaterdag met nu zowel 

mannen als vrouwen teams. Een uniek moment voor de vrouwen elftallen die 

voor het eerst aan dit toernooi deel namen. Ook onze overburen SEC VR1 waren 
hiervoor uitgenodigd. SO Soest 3 en de SO Soest MO20 gingen met het 

eremetaal aan de haal. Een succesvolle zaterdag werd afgesloten met een BBQ 

waarbij iedereen werd voorzien van een lekker stukje vlees door de vrijwilligers 

verzorgd. Hier werd volop van genoten en met het feest tot in de kleine uurtjes 
konden we spreken van een geslaagde afsluiting van het seizoen 2022-2023. 

 

 

G-voetbal 

Het G-voetbal voor zowel 
senioren als jeugd (Blauwe 

Sterren) is niet meer weg 

te denken bij SO Soest. 
Hoogtepunt is natuurlijk 

het traditionele Bram 

Bartels Toernooi dat ook 
dit jaar onder tropische 

omstandigheden gespeeld 

werd.  

 
 

 

 
Recreanten en wandelvoetbal 

Elke zaterdagmiddag speelt een grote groep recreanten hun partijtje. De 

aanvangstijd wisselt nog wel eens, daar de druk op de velden groter wordt. De 
derde helft is een niet te onderschatten onderdeel. Dit jaar heeft good old Marcel 

van der Lugt afscheid genomen. 



Het wandelvoetbal heeft definitief voeten aan de grond gekregen. Inmiddels 

wandelen maar ook rennen 
elke dinsdagmiddag 12 

mannen en vrouwen achter de 

bal aan. In de derde helft 
worden alle 

wetenswaardigheden met 

elkaar gedeeld. Regelmatig 

wordt er tegen het 
wandelvoetbalteam uit 

Hoogland gespeeld. Het 

merendeel gaat, zoals in 
vroegere tijden op de fiets 

wanneer er in Hoogland 

gespeeld wordt. 
 
 

 

 

Vrouwen- en Meisjesvoetbal 
De vrouwelijke loot aan 

de voetbalstam van SO 

Soest heeft een goed jaar 
achter de rug. In het 

seizoen 22/23 voetbalden 

bijna honderd meiden in 
meidenteams en 

daarnaast nog dertig in 

gemengde teams. Dit 

heeft er toe geleid dat er 
voor het eerst in jaren 

weer een mooie 

doorstroom van junioren 
naar senioren komt. De 

trainers en leiders van de 

meiden vormen inmiddels 
een hecht team dat op 

meerdere vlakken enthousiast samenwerkt. De hoofdtrainer van Dames 1 is 

meer en meer betrokken bij de jeugd wat zorgt voor een flinke kwaliteitsimpuls. 

Het jongste team, de mo13-1 werden meer dan verdiend kampioen. De meeste 
teams spelen inmiddels in de tweede klasse en dat is regionaal gezien een prima 

niveau. Bij de Dames heeft So Soest inmiddels drie teams (Dames 1 – Dames 

35+ en Dames 18+). Verwacht wordt dat de seniorendamestak de komende 
jaren verder zal groeien vanwege de toenemende recreatieve interesse van 

dames die vroeger gevoetbald hebben en nu terugkeren naar hun geliefde sport. 

Na intensief overleg met de Dames 1 en Hoofdbestuur is besloten dat de Dames 
in het seizoen 23/24 op de zaterdag gaan spelen. 

 



Klup van 100 

Op een zonovergoten zondag vond op 25 juni het jaarlijkse uitje van de Klup van 100 

van SO Soest plaats. Onder 

tropische omstandigheden gingen 

de leden op pad voor een gezellige 

dag. Voordat het avontuur begon, 

werd eerst de ledenvergadering 

van de Klup gehouden onder 

leiding van voorzitter Johan de 

Ruig. 

 

Al met al was het een geslaagde 

middag voor de Klup van 100. 

Onder leiding van voorzitter Johan de Ruig werden belangrijke mededelingen 

gedaan, werd er sportief gefietst door Soest, werden de hersenen flink gekraakt 

tijdens de pubquiz en werd er genoten van heerlijk eten en drinken. Het was een 

dag vol plezier voor de leden van de Klup van 100. 

 

 

 



Zaterdag/zondag 

Op de agenda van de ALV van 28 oktober 2022 stond voor het eerst een 
opiniërende discussie over de keuze zaterdag of zondagvoetbal. Als we dit een 

aantal jaren eerder op de agenda hadden gezet dan was het bestuur 

vermoedelijk 
met pek en 

veren op de 

parkeerplaats 

gedumpt, maar 
voortschrijdend 

inzicht bracht 

ons om dit punt 
op de agenda te 

zetten. De 

noodzaak 
hiervoor is dat 

steeds meer 

clubs in 

Nederland en 
zeker in onze 

afdeling west 1 

kiezen voor overgang naar de zaterdag. Dit geldt overigens alleen voor het 
eerste seniorenelftal. 

De vergadering gaf toestemming om het onderwerp verder uit te zoeken en in 

een buitengewone ledenvergadering op 5 juni 2023 is uiteindelijk het definitieve 
besluit genomen dat we met ons eerste seniorenelftal vanaf seizoen 2024/2025 

overstappen naar de zaterdag als wedstrijddag. Een historisch moment waarbij 

het overgrote deel van de leden voor de overgang naar de zaterdag stemde. De 

vrouwenseniorenvoetballers spelen overigens al vanaf het seizoen 2023/2024 op 
de zaterdag. 

 

Accommodatie, verenigingsplein en terras 
Het afgelopen jaar is met vrijwilligers en bevriende leveranciers hard gewerkt 

aan het verenigingsplein en terras met nieuwe kiosk. Het Verenigingsplein is 

opgericht om onze vrijwilligers te eren en hen te bedanken voor hun toewijding 

en harde werk voor SO Soest. Daarbij denken wij ook aan hen die ons zijn 
ontvallen, zoals Paul Smit, wiens familie met ons sprak over het creëren van 

deze plek. Dylan de Groot, kleinzoon van Paul en Carla Smit, opende met een 

welgemikt schot het Verenigingsplein. 
 



 

Een aantal meter verder is de kiosk en het terras gerealiseerd door de inzet van 

veel vrijwilligers en sponsors.  Tijdens de evenementen en toernooien in het 

voorjaar en de zomer hebben velen al van deze mooie plek mogen genieten. 

 
 

 
- Dassen en velden 

De dassen, die waarschijnlijk in een burcht in de omgeving van ons terrein 

huizen, hebben ervoor gezorgd dat de natuurvelden (veld 4 en 5, keepershoek) 

nog wel eens slecht of zelfs helemaal onbespeelbaar zijn. Deze dassen zijn 
beschermd en mogen dus op geen enkele wijze worden verjaagd. 

In samenwerking met de gemeente hadden we een diervriendelijke oplossing 

gevonden, echter dit is door onze provincie op hold gezet. Een uitgebreid 
onderzoek vindt nu plaats over territorium etc. en dat loopt tot aan de 

Insingerstraat door. Wij hopen binnenkort een rapport met een mogelijk plan van 

aanpak hierover te ontvangen. 
 



 
 

- Keuze zaterdag-zondagvoetbal 

Zoals in de inleiding al aangegeven heeft SO Soest een belangrijke keuze 

gemaakt voor de toekomstige speeldag van het eerste seniorenelftal. Door de 
leden is gekozen om de speeldag vanaf seizoen 2024/2025 te wijzigen van de 

zondag naar de zaterdag. Dit is een grote en onvermijdelijke stap in onze 

organisatie. De leden, waar onder een groot aantal selectiespelers waren bijna 
unaniem voorstander van deze keuze. Wij zijn ons echter bewust dat aan een 

aantal knelpunten goed aandacht besteed moet worden.  

Tijdens de ALV is door de leden gewezen op de gevolgen voor o.a.; 
- Veldbezetting 

- Kleedkamers 

- Scheidsrechters 

- Invulling van de zondag, wat blijft over voor de zondagelftallen 
- Alternatieven op de zondag? 

- Vrijwilligers 

- Omzetontwikkeling 
 

Een van de nieuwe speerpunten van het komende seizoen is om met deze 

knelpunten en vraagstukken aan de slag te gaan en in samenwerking met de 
leden tot oplossingen en ideeën te komen. Op de ALV van 30 oktober 2023 meer 

nieuws hierover. 

 

- Verduurzamen en de mogelijkheid voor zonnepanelen 
SO Soest heeft een energiecontract met vast tarief tot 31 december 2023. De 

afgelopen periode hebben we een tweetal offertes opgevraagd voor het leveren 

en monteren van zonnepanelen voor montage op het dak van de kantine. 
Daarvoor moest vanuit de gemeente een onderzoek uitgevoerd worden of het 

dak constructief wel geschikt is voor deze panelen. Hieruit is een positief 



antwoord gekomen, echter onder de volgende voorwaarde: wanneer bij lekkage 

panelen moeten worden verwijderd en weer terug gemonteerd, zijn de kosten 
hiervan voor onze vereniging. 

Voor het komend seizoen gaan wij dit speerpunt verder uitwerken. Op de ALV 

van 30 oktober 2023 verneemt u de stand van zaken en moeten wellicht keuzes 
worden gemaakt. 

 

 

Sponsors en sponsorcommissie 
De sponsorcommissie heeft dit jaar wat mutaties ondergaan.  Na jaren trouwe 

dienst zijn Tanja Hartman en Esther Roelofs gestopt als lid van deze commissie. 

Tanja is hiervoor al bedankt en bij de eerstvolgende sponsorbijeenkomst (op 
maandag 20 november) gaan we dit ook doen voor Esther. 

Tevens heeft sponsorcommissievoorzitter Ries de Jong een stapje terug gedaan 

en is hij nu nog lid van de stuurgroep sponsorcommissie. Hiermee blijft hij op de 
hoogte van de ontwikkelingen rondom de sponsoractiviteiten van SO Soest.  

De sponsorcommissie bestaat uit: Frank Lenarduzzi, Remco de Hiep, Peter 

Beijer, Hugo van Rossenberg, Sander van Geem en Martijn Martens. 

 

Dit seizoen werd de 

gebruikelijke 

sponsorbijeenkomst in 
november gehouden met 

spreker Toon Gerbrands. Dan 

was er in april het traditionele 

ING-SO Soest golftoernooi, dit 
jaar voor de tiende keer, op de 

fraaie banen de Scherpenbergh 

in Lieren. Na afloop was er een 
gezellig diner bij sponsor 

Bowling Overhees. 

 
Voor het aankomend seizoen 

hebben we gesprekken gevoerd met bestaande en nieuwe sponsors. Dit heeft 

geresulteerd in mooie afspraken én verlenging van de contracten met 

hoofdsponsors Yourelease en ING. Met iVention hebben we een nieuwe 
hoofdsponsor voor onze jeugd en daarnaast mogen we ons verheugen op de 



steun van 56 vendeliers. Daarnaast zijn er sponsors voor de reclameborden, 

wedstrijdballen en diverse teams. SO Soest is dankbaar voor al die steun uit het 
bedrijfsleven binnen en soms ook buiten Soest. 

 

 
Tuchtzaken 

De tuchtcommissie van SO Soest heeft het afgelopen jaar geen ( tucht ) 

procedures gevoerd. 

 
Wel zijn door de commissie verzoeken van de KNVB ontvangen voor nadere 

informatie en waar nodig zijn deze beantwoord. Het gaat dan over de sancties 

die de KNVB kan opleggen bij bijvoorbeeld het bereiken van een maximale 
hoeveelheid gele kaarten of een directe rode kaart. 

 

Daarnaast is er gecommuniceerd met de KNVB ( bijvoorbeeld door het opstellen 
van verklaringen van getuigen ) indien de aanklager van de KNVB door 

gebeurtenissen op het veld nadere informatie nodig heeft om een duidelijker 

beeld te krijgen van een situatie op het veld. De commissie heeft daarbij de 

belangen van de ( jeugd )-leden en de vereniging SO Soest vooropgesteld. 
 
Vertrouwenscommissie 

Binnen de 

vertrouwenscommissie 
heeft Dagmar Schaap de 

rol van Anke Rauch 

overgenomen. De 
vertrouwenscommissie 

bestaat verder Han van 

Marwijk en Gerard van 

den Breemer. Er zijn dit 
seizoen drie cases 

behandeld. Het betrof 

cases bij het dames 
seniorenvoetbal en bij de 

jeugd. Voor de case bij 

de jeugd is er contact 
geweest met de KNVB en 

de NOC*NSF Centrum 

Veilige Sport Nederland 

voor nadere informatie. Verder is i.o.m. het bestuur het pestprotocol opgesteld 
en staan er twee sheets m.b.t. pesten op de Tv-schermen bij de entree en in het 

clubgebouw. 

 
Tot slot 

Wij kunnen terugkijken op een prima seizoen met mooie activiteiten, 

aansprekende successen en veel plezier voor de leden. Allemaal tot stand 
gekomen voor en door onze leden (én sponsors natuurlijk). Bedankt iedereen 

voor een mooi seizoen.  

 

Sanne van den Berg 
secretaris SO Soest 

7 oktober 2023 


